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GEMEENTE WEMMEL 
gemeenteraad Donderdag 4 juni 2009 

 
Besluitvorming 

 

 
Aanwezig :  de heren Carpriau Bernard,Schepen-VoorzitterVan Langenhove Marcel, 

Burgemeester, Andries Christian, Mertens Roger, Mevr. Van der Straeten 
Monique, Schepenen, Belgrado Louis, Verhasselt Jan, Noltincx Didier, Stevaert 
Tony, Van Mulders,  Coomans de Brachène Thierry, De Visscher Raf, Mevr. 
Sarels Jeannine, Galluccio Roberto, Vansteenkiste Walter (tot en met punt 2), 
Mevr. Moreau Jacqueline, Verbist, De Lille Robert, Mevr. Dewell Nathalie, 
Raadsleden, Mevr. Luykx Johanna, Secretaris 

Verontschuldigd :Mw. Colier, dhr. Vansteenkiste (vanaf punt 3) 
 
 
Toepassing artikel 252 van het gemeentedecreet 
 
OPENBARE ZITTING 
 
Goedkeuring PV zitting van 7 mei 2009 : met 18 stemmen voor bij 4 onthoudingen (Mw. Sarels, 
Galluccio, De Lille, Verbist) 
 
Op voorstel van de voorzitter beslist de raad navolgende punten bij hoogdringendheid aan de 
dagorde te plaatsen : 
-  Electriciteitsaansluitingen containerpark - Tennisdreef 7 - goedkeuring offerte 

distributienetbeheerder : stemming over de hoogdringendheid : EENPARIG 
- Aankoop schoolbenodigdheden voor methode "aanvankelijk lezen" - Nederlandstalige 

basisschool : stemming over de hoogdringendheid : EENPARIG 
Deze punten zullen behandeld worden na punt 15 van de dagorde.  
 
Ingevolge de gezondheidstoestand van raadslid Van Steenkiste, stelt de voorzitter voor, bij 
voorrang de punten 10 en 11 te bespreken. De raad stemt hier EENPARIG mee in.  
Aangezien het logisch voorkomt dat eerst de statuten van Wemmel Sport worden behandeld, 
vooraleer er gestemd wordt over de overeenkomst tussen de gemeente en vzw Wemmel Sport, 
wordt dit punt eerst behandeld.  
 
 
 



1. Statuten vzw Wemmel-Sport :  
De voorzitter van de vzw Wemmel-Sport licht de statuten toe.  

 Raadslid Mw. Govaere-Laurent dient een amendement in bij artikel 3 van de statuten, 
waarvan de tekst luidt als volgt : 
" Deze activiteiten zijn voor iedereen bedoeld zonder discriminatie, met respect van hun 

filosifische, religeuze of linguistische orientatie.  
 De vereniging zal ervoor zorgen dat er activiteiten en cursussen georganiseerd worden in 

het nederlands of in het frans in functie van de taal van de deelnemers" 
Dit amendement wordt met 15 stemmen voor bij 7 tegen ( Vander Voorde Herman, 
Belgrado Louis, Verhasselt Jan, Stevaert Tony, De Visscher Raf, Vansteenkiste Walter, 
Mevr. Lucia Van Baden ) goedgekeurd 
Vervolgens wordt de geamendeerde tekst van de statuten in hun geheel goedgekeurd met 
15 stemmen voor bij 7 tegen ( Vander Voorde Herman, Belgrado Louis, Verhasselt Jan, 
Stevaert Tony, De Visscher Raf, Vansteenkiste Walter, Mevr. Lucia Van Baden ) 

2. Overeenkomst gemeente Wemmel - vzw Wemmel-Sport : 
 De voorzitter van de vzw Wemmel-Sport licht de overeenkomst met de gemeente toe.  
 Deze overeenkomst wordt EENPARIG goedgekeurd 
De heer Van Steenkiste verlaat de zitting 
3. Dossier 'Meiveld' : sanering lozingspunten op de Reekbeek thv Rassel - goedkeuring 

aanbestedingsdossier :  
 De voorzitter licht dit punt toe. De raming wordt voor 100% ten laste genomen van de NV 

Aquafin 
 Het ontwerp, bestek, plannen en raming tbv € 864.301,25 - excl BTW  (100%  ten laste van 

nv Aquafin) worden EENPARIG goedgekeurd 
4. IWVB - netvernieuwing waterleiding - J Bruyndonckxstraat en G Gezellestraat. : 
 De voorzitter licht dit punt toe.  
 Het voorstel van netvernieuwing opgemaakt door IWVB wordt EENPARIG goedgekeurd 
5. Uitbreiding openbare verlichting toekomstig containerpark :  
 De voorzitter licht dit punt toe.  
 Het voorstel van Sibelgas (twv 10.988,01 euro) wordt EENPARIG goedgekeurd. De kosten 

ten laste van de gemeente (2.728,28 euro) te verrekenen op het IBE krediet.  
De heer De Lille verlaat de zitting 
6. Parkeerplaatsen voor mindervaliden  - parking Sportcomplex Zijp + de Limburg Stirumlaan 

thv 'De Post' :  
 Dhr. Mertens, schepen van mobiliteit, licht dit punt toe.  
 wordt EENPARIG goedgekeurd 
De heer De Lille treedt in zitting 
7. Oprichting Bosgroep Groene Corridor vzw + bekrachtiging aanduiding vertegenwoordiger :  
 Dhr. Vander Voorde, schepen van milieu, licht dit punt toe.  
 Op vraag van IC schorst de voorzitter de zitting voor 3 minuten. 
 De statuten van de vzw Bosgroep Groene Corridor en de bekrachtiging van de aanduiding 

van dhr. Vander Voorde, schepen, als gemandateerde worden met 14 stemmen voor 6 tegen 
( Mertens Roger, Mevr. Govaere-Laurent Marie-Françoise, Mevr. Sarels Jeannine, 
Galluccio Roberto, Verbist Eugène, De Lille Robert ) bij 1 onthouding ( Noltincx Didier ) 
goedgekeurd. 

 Schepen Vander Voorde engageert zich ervoor dat de gemeente in 2 talen zal publiceren.  



8. Verlofregeling in het gemeentelijke onderwijs - schooljaar 2009-2010 : Mw. Van der 
Straeten, schepen van onderwijs, licht dit punt toe.  

 wordt EENPARIG goedgekeurd 
9. Zelfstandig Kinderdagverblijf Snoopy + bepaling ouderbijdrage :  
 Mw. Van der Straeten, schepen van sociale zaken, licht dit punt toe.  
 wordt EENPARIG goedgekeurd 
10. Aanpassing bijdragen gemeentelijke binnenschoolse opvang en vakantieopvang :  
 Mw. Van der Straeten, schepen van sociale zaken en onderwijs, licht dit punt toe.  
 wordt EENPARIG goedgekeurd 
11. Bevoegdheid om kennisgevingen te doen in het kader van gemeentelijke administratieve 

sancties :  
 De burgemeester licht dit punt toe.  
 wordt EENPARIG goedgekeurd 
12. Aanstelling vertegenwoordiger statutaire gewone algemene vergadering Havicrem :  
 Mw. Moreau Jacqueline wordt aangesteld als vertegenwoordiger. 
 Wordt met 16 stemmen voor 5 tegen ( Mertens Roger, Mevr. Sarels Jeannine, Galluccio 

Roberto, Verbist Eugène, De Lille Robert ) goedgekeurd.  
13. Aanduiding afgevaardigde algemene vergadering IWVB :  
 Dhr Chris Andries wordt aangesteld als afgevaardigde.  
 Wordt met 11 stemmen voor 8 tegen ( Mertens Roger, Vander Voorde Herman, Verhasselt 

Jan, Stevaert Tony, De Visscher Raf, Galluccio Roberto, Verbist Eugène, De Lille Robert ) 
bij 2 onthoudingen ( Mevr. Sarels Jeannine, Mevr. Lucia Van Baden ) goedgekeurd.  

14. Goedkeuring agenda van de statutaire buitengewone algemene vergadering Haviland 
Intercommunale IGSV : wordt EENPARIG goedgekeurd 

De heer Noltincx verlaat de zitting 
15. Aanpassing personeelsformatie OCMW - ontvanger OCMW :  
 De gemeenteraad neemt EENPARIG kennis van de aanpassing en gaat principieel akkoord 

om in voorkomend geval de gemeentelijke bijdrage te verhogen in functie van de voorzien 
meerkost hieraan verbonden. 

De heer Noltincx treedt in zitting  
16. Elektriciteitsaansluitingen - containerpark Tennisdreef 7 - goedkeuring offerte 

distributienetbeheerder :  
 De voorzitter licht dit punt toe.  
 Het voorstel van Sibelgas tot plaatsing van 3 elektriciteitstellers (tbv 6.073,15 - excl. Btw) 
 wordt EENPARIG goedgekeurd 
17. Aankoop schoolbenodigdheden voor methode "aanvankelijk lezen" -  Nederlandstalige 

basisschool 
 Mw. Van der Straeten, schepen van onderwijs, licht dit punt toe.  
 Wordt EENPARIG goedgekeurd.  
18. Verzoek in toepassing van titel VI, hoofdstuk III, van het gemeentedecreet : wordt 

EENPARIG goedgekeurd 
De voorzitter geeft lezing van de vertaling in het nederlands van het verzoekschrift van een 
inwoner.  
Hij stelt dat er zich reeds een waterfonteintje bevindt op de eerste verdieping en dat een 
waterfonteintje dat niet regelmatig gebruikt wordt gezondheidsproblemen kan veroorzaken. 
Het college heeft dit trouwens bevestigd. Hij stelt voor dat voor de bezoekers van de 



gemeenteraad flesjes water ter beschikking worden gesteld en verwijst de zaak voor verder 
gevolg naar het college.  
De voorzitter legt tevens aan de raadsleden de procedure van behandeling van dergelijk 
verzoekschrift uit en verwijst in dit verband naar de vraag nr. 80 van 22/01/2009 gesteld 
door de heer Christian Van Eycken aan Minister Marino Keulen en diens antwoord.  
De voorzitter laat de inwoner aan het woord in het frans en vertaalt vraag en antwoord in 
het nederlands.  
Raadslid De Lille stelt een vraag in het frans, die door de voorzitter in het nederlands wordt 
vertaald. Dit geldt tevens voor de vraag gesteld door de heer Noltincx, die gesteld werd in 
het frans en tevens vertaald wordt in het nederlands door de voorzitter, in toepassing van 
het antwoord van Minister Keulen.  
De raad verwijst eenparig de zaak door naar het college van Burgemeester en Schepenen.  
 
 
 
MONDELINGEN VRAGEN GESTELD DOOR RAADSLEDEN 
------------------------------------------------------------------------------------   
1. Raadslid Mw. Dewell 
------------------------- 
Vraag aan schepen Vander Voorde.  
 Zij vraagt de stand van zaken in het dossier Aldi.  
 Schepen Vander Voorde antwoordt dat de gemeente een negatief advies gaf, en dat het 

dossier op dit ogenblik in handen van advocaten is.  
 Er wordt gewacht op een antwoord van de Minister. 
 
2. Raadslid Verbist 
--------------------  
Vraag aan schepen Carpriau - voorzitter van de gemeenteraad 
 Stelt dat de hoek J. De Ridderlaan en Alboom terug opengebroken ligt voor werken en 

dat dit de 2de maal in 6 weken tijd is.  
 De voorzitter antwoordt dat het aan interne problemen bij Eandis te wijten is en dat er 

officieel bezwaar werd aangetekend.  
 
3. Raadslid Coomans de Brachène 
-------------------------------------  
Vraag aan schepen Vander Voorde 
 Laat foto's rondgaan  bij de raadsleden betreffende de toestand op het speelplein aan de 

J. Deschuffeleerdreef en stelt dat aan deze slechte toestand niets wordt gedaan.  
 Schepen Vander Voorde antwoordt dat de diensten echt hun best doen om deze toestand 

te verbeteren, maar dat hij de negatieve houding van de klagers niet neemt.  
 Het raadslid vraagt met klem iets te ondernemen en vraagt wanneer dit kan gebeuren. 
 De schepen antwoordt dat hierover reeds verschillende malen werd vergaderd en dat de 

speeltuigen regelmatig worden gecontroleerd.  
 Raadslid De Visscher stelt dat zijn fractie een degelijk jeugd- en cultuurbeleid wenst en 

vraagt overleg te plegen met de jongeren, waaraan hij meer steun wil geven 
 
 



4. Raadslid Stevaert 
----------------------  
Vraag aan schepen Mertens 
 Stelt dat UF overal affiches hangt, wat indruist tegen het goedgekeurde reglement 
 De schepen stelt dat IC dat reglement goedkeurde en niet UF 
Vraag aan de burgemeester 
 Hij vraagt uitleg over het circus naast de GB. 
 De burgemeester stelt dat hij geen toelating had gegeven. Hij stelt dat de politie niet kan 

optreden aangezien het circus zich op privé-terrein bevindt, doch dat er vaststelling en 
PV's werden opgemaakt door de beteugelende ambtenaren.  

 Op de vraag van raadslid De Visscher of het zo is dat de schepen wel toelating gaf, stelt 
schepen Andries dat hij inderdaad akkoord was, maar de vraag stelde wat de andere 
schepenen hiervan vonden.  

Doet een oproep om bloedgift te doen.  
 De burgemeester stelt dat het college toelating gaf om folders uit te delen.  
 
5. Raadslid Mw. Van Baden 
------------------------------ 
Vraag aan schepen Vander Voorde 
 Meldt dat er vuilbakken in brand werden gestoken en dat de afval er nog steeds ligt.  
 De schepen antwoordt dat een onderzoek zal worden opgestart voor de aankoop van 

metalen vuilbakken.  
 Hij zal het nodige doen om het vuil te laten opruimen.  
 
Mededeling door de voorzitter 
--------------------------------  
Wat de mondelinge vragen van de raadsleden betreft, verzoekt de voorzitter de raadsleden 
bij voorbaat de bevoegde schepen op de hoogte te stellen van de vragen die zij wensen naar 
voor te brengen.  
Dit kan telefonisch of per mail gebeuren.  
De raad stemt hier eenparig mee in.  

 
 
 
Deze lijst ligt ter inzage op het gemeentehuis – Dr. H. Folletlaan 28 te 1780 Wemmel, alle 
werkdagen tussen 8u30 en 11u30 en dit tot 26 juni 2009 
 
 
Wemmel, 8 juni 2009  
 
In opdracht : 
De sekretaris de voorzitter 
(g) Mw. J. LUYKX (g) B. CARPRIAU 
 


